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Vandaag hebben wij in het ED kunnen lezen dat de Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed een 
aanbeveling aan het college heeft gestuurd met betrekking tot het verlenen van 
vergunningen t.b.v. de ontwikkeling van het Kasteel van Gemert.

Zie ook https://www.ed.nl/de-peel/rijksdienst-tegen-huidige-plannen-die-afbreuk-doen-aan-
kasteel-gemert-aanpassingen-te-groot-en-kritiek-op-nieuwe-bruggen-br-br-br~ac8deeb3/ 

Wij hebben de volgende vragen aan het college.

Kan de VVD de aanbeveling van RVC ontvangen.

Wanneer heeft het college deze aanbeveling ontvangen?

Waarom heeft het college deze aanbeveling niet pro actief aan de raad gestuurd middels 
een RIN oid..

Wat gaat het college doen met de aanbevelingen van RVC?

Wat betekent het advies van de RVC in relatie tot de ontwikkeling van het Kasteel van 
Gemert. Zowel voor de fasen die reeds in uitvoering zijn als de toekomstige fasen van het 
project.
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